

Zum Discussion Paper DP/2014/1 "Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging"



Filesize: 8.88 MB

Reviews

Here is the best publication i have got go through until now. It is actually writter in simple phrases and never hard to understand. I realized this publication from my dad and i suggested this ebook to find out.

(Lorena White)

ZUM DISCUSSION PAPER DP/2014/1 "ACCOUNTING FOR DYNAMIC RISK MANAGEMENT: A PORTFOLIO REVALUATION APPROACH TO MACRO HEDGING"



To read Zum Discussion Paper DP/2014/1 "Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging" PDF, you should follow the button under and save the file or have access to other information that are in conjunction with ZUM DISCUSSION PAPER DP/2014/1 "ACCOUNTING FOR DYNAMIC RISK MANAGEMENT: A PORTFOLIO REVALUATION APPROACH TO MACRO HEDGING" book.

GRIN Verlag Jul 2015, 2015. Taschenbuch. Book Condition: Neu. 210x148x2 mm. This item is printed on demand - Print on Demand Titel. Neuware - Studienarbeit aus dem Jahr 2014 im Fachbereich BWL - Rechnungswesen, Bilanzierung, Steuern, Note: 1,5, Frankfurt School of Finance & Management, Sprache: Deutsch, Abstract: Ziel der vorliegenden Arbeit ist es, eine kritische Würdigung des kürzlich veröffentlichten Discussion Papers DP/2014/1 'Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging' vorzunehmen. Die Arbeit fokussiert sich primär auf die Auswirkungen für den Bankenbereich hinsichtlich der Steuerung von Zinsrisiken. Das International Accounting Standard Board (IASB) hat am 24. Juli 2014 die finale Fassung von IFRS 9 veröffentlicht und den 1. Januar 2018 als verpflichtenden Erstanwendungstermin bekanntgegeben. Die Vorschrift ersetzt den bisher gültigen und aufgrund seiner Komplexität viel kritisierten IAS 39 im Rahmen des dreistufigen IAS 39 Replacement Projects. Die ursprüngliche Absicht des IASB auch Neuregelungen für offene Portfolien im Rahmen von Phase 3 'Hedge Accounting' in IFRS 9 aufzunehmen, wurde im Mai 2012 aus dem Projekt ausgeklammert und in ein eigenes Sonderprojekt mit längerer Entwicklungsdauer überführt. Da IFRS 9 keine spezifischen Regelungen zur Bilanzierung von Sicherungsbeziehungen auf Macro-Ebene enthält (macro hedge accounting), soll ein speziell für Macro Hedges entwickeltes Bilanzierungsmodell in einem gesonderten Standard veröffentlicht werden. Nachdem in Kapitel 1 die Problemstellung und Zielsetzung konkretisiert und erläutert wird, beinhaltet Kapitel 2 eine Einführung in die Grundlagen und Hintergründe des Diskussionspapiers. Zunächst wird der Zusammenhang zwischen Accounting und Risikomanagement betrachtet. Es folgt eine Darstellung der bisherigen Regelungen zur Absicherung von Zinsrisiken auf Portfolioebene und die wichtigsten Kritikpunkte. Kapitel 3 befasst sich mit der Darstellung und kritischen Würdigung der wesentlichen Aspekte des Discussion Papers. Zunächst wird die Zielsetzung des dynamischen Risikomanagements erläutert, im Anschluss folgen eine Diskussion über die Zusammensetzung der gesteuerten Portfolien sowie über die Funktionsweise und Abbildung des...

 [Read Zum Discussion Paper DP/2014/1 "Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging" Online](#)

 [Download PDF Zum Discussion Paper DP/2014/1 "Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging"](#)

 [Download ePub Zum Discussion Paper DP/2014/1 "Accounting for Dynamic Risk Management: a Portfolio Revaluation Approach to Macro Hedging"](#)

Related PDFs



[PDF] Psychologisches Testverfahren

Access the web link listed below to get "Psychologisches Testverfahren" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] Programming in D

Access the web link listed below to get "Programming in D" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] Adobe Indesign CS/Cs2 Breakthroughs

Access the web link listed below to get "Adobe Indesign CS/Cs2 Breakthroughs" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] The Java Tutorial (3rd Edition)

Access the web link listed below to get "The Java Tutorial (3rd Edition)" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] New KS2 English SAT Buster 10-Minute Tests: 2016 SATs & Beyond

Access the web link listed below to get "New KS2 English SAT Buster 10-Minute Tests: 2016 SATs & Beyond" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] Yearbook Volume 15

Access the web link listed below to get "Yearbook Volume 15" PDF file.

[Read Book »](#)



[PDF] Read Write Inc. Phonics: Green Set 1 Storybook 5 Black Hat Bob (Paperback)

Click the hyperlink listed below to download "Read Write Inc. Phonics: Green Set 1 Storybook 5 Black Hat Bob (Paperback)" document.

[Read PDF »](#)



[PDF] Tinga Tinga Tales: Why Lion Roars - Read it Yourself with Ladybird

Click the hyperlink listed below to download "Tinga Tinga Tales: Why Lion Roars - Read it Yourself with Ladybird" document.

[Read PDF »](#)



[PDF] Lans Plant Readers Clubhouse Level 1

Click the hyperlink listed below to download "Lans Plant Readers Clubhouse Level 1" document.

[Read PDF »](#)



[PDF] In Nature s Realm, Op.91 / B.168: Study Score (Paperback)

Click the hyperlink listed below to download "In Nature s Realm, Op.91 / B.168: Study Score (Paperback)" document.

[Read PDF »](#)



[PDF] Carnival Overture, Op.92 / B.169: Study Score (Paperback)

Click the hyperlink listed below to download "Carnival Overture, Op.92 / B.169: Study Score (Paperback)" document.

[Read PDF »](#)



[PDF] Read Write Inc. Phonics: Green Set 1 Storybook 1 on the Bus (Paperback)

Click the hyperlink listed below to download "Read Write Inc. Phonics: Green Set 1 Storybook 1 on the Bus (Paperback)" document.

[Read PDF »](#)